Magazine or Journal? 

By Barbara Gastel | 03 Feb 2008

A few days ago, I lectured in Mexico. What a good experience! My host was knowledgeable and helpful. The audience was large and enthusiastic. And the interpreter was skillful and conscientious.

The interpreter read my PowerPoint slides several days before my lecture. She then discussed them with my host, who knew much about the lecture subject (writing and publishing scientific papers). From the conversation, my host realized that the interpreter did not distinguish between a magazine and a journal.
Difficulty with this distinction is not surprising. Whereas English has separate words for the two, Spanish does not. Likewise, Chinese uses the same word for both magazines and journals. (Does your native language have separate words for the two?)

Distinguishing magazines and journals is important when deciding where to publish research. In magazines, the articles usually are by professional writers, and the editors alone decide which articles to publish. In journals, however, the articles are written by the researchers, and they are published only if the editor accepts them after peer review (evaluation by other researchers in the same field).

Peer-reviewed journals are the place to publish new research. Research that appears in a journal is most likely to become known by other researchers. Also, research is trusted more and respected more if published in a journal.

Therefore my lecture in Mexico was about how to write and publish scientific papers for journals (not magazines). This topic will be the main focus of this Web site and blog.

Wishing everyone a good week–

Barbara

“magazine”还是“journal”?
Barbara Gastel 著，2008年2月3日；陈姜 译
几天前，我去墨西哥讲课。在我讲课前，口译员与主持人讨论了我讲课所用的幻灯片。主持人发现，口译员不能区分“magazine”和“journal”这两个词。
很难区分这两者的差别并不奇怪。尽管英语使用两个不同的词，但西班牙语却非如此。同样，汉语也将“magazine”和“journal”翻译成同一个词。（你的母语是否使用两个不同的词？）
在决定在哪发表你的研究结果时，区分“magazine”和“journal”十分重要。“magazine”中，文章通常由职业作家撰写，编辑独自决定文章是否可以发表。 然而“journal”中，文章通常由研究人员撰写，只有同行评议（由同一领域的其他研究人员进行评价）后主编接受了的文章才能发表。
同行评议的期刊用于发表新的研究成果。期刊上发表的研究成果最可能被其他研究人员所了解。而且，如果研究结果能够在期刊中发表，那么会更令人信服并更引人关注。
因此，我在墨西哥的讲课内容是关于如何撰写并在“journal”（而非“magazine”）上发表科技论文。
